
Question n° 8 de M. David WEYTSMAN  

du 22 mars 2024 

------------------------------------------------------------ 
 
 
Le 28/02/2024, urban.brussels accordait un permis 
d’urbanisme pour l’abattage de 86 arbres pour 
«raisons sanitaires» à Van Praet. L’avis y était affiché 
du 07/03/2024 au 22/03/2024, soit vendredi dernier. 
 
 

• Pourquoi ces abattages ? 
 

• Quelles sont les «raisons sanitaires» dont il est 
fait mention ? 

 
Je vous remercie d’avance pour vos réponses. 
 
 

---------- 
 

La réponse du Collège sera insérée ultérieurement. 

---------------------------------------------------------------- 

Vraag nr. 8 van dhr. David WEYTSMAN 

dd. 22 maart 2024 (Vertaling) 

------------------------------------------------------------ 
 
 
Op 28/02/2024 verleende urban.brussels een 
stedenbouwkundige vergunning voor de kap van 86 
bomen om “gezondheidsredenen” in Van Praet. De 
aankondiging werd aangeplakt van 07/03/2024 tot 
22/03/2024, dus afgelopen vrijdag. 
 

• Waarom worden deze bomen gekapt ? 
 

• Wat zijn de genoemde “gezondheidsredenen”? 
 
 
Ik dank u alvast voor uw antwoorden. 
 

 
---------- 

 

Het antwoord van het College zal later ingelast worden. 

------------------------------------------------------------ 

  

 


